



Ανώτατο όριο τις 5.000 ευρώ στις μικτές μηνιαίες αποδοχές όλων των διορισμένων και αιρετών αξιωματούχων, έθεσε με εντολή του πρωθυπουργού, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών, Χρ. Σταϊκούρας. Μάλιστα, εξισώνονται οι αποδοχές του πρωθυπουργού, του προέδρου της Βουλής, του αρχηγού της Αξιωματικής Αντιπολίτευσης και των υπουργών (εξωκοινοβουλευτικών και μη) με τις αποδοχές του βουλευτή. Μειώνονται οι αποδοχές των ΓΓ και Ειδικών Γραμματέων των Υπουργείων, των ΓΓ των Αποκεντρωμένων Διοικήσεων και των δημάρχων...

Σύμφωνα με υπουργική απόφαση που υπέγραψε ο αναπλ. Υπουργός Οικονομικών κ. Σταϊκούρας, οι αμοιβές, διαμορφώνονται ως εξής:

Ο Γενικός Γραμματέας υπουργείου από 5.856 σε 5.000

Ο Γενικός Γραμματέας Αποκεντρωμένης Αυτοδιοίκησης από 5.856 ευρώ (μικτά) θα λαμβάνει 5.000 ευρώ.

Ο περιφερειάρχης από 5.270 ευρώ (μικτά) θα λαμβάνει 4.500 ευρώ και ο δήμαρχος (σε πόλη άνω των 100.000 κατοίκων) από 5.200 ευρώ (μικτά) θα λαμβάνει 4.500 ευρώ.

Ο αντιπεριφερειάρχης από 3.952 σε 3.375

Ο πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου από 2.635 σε 2.250

Ο δήμαρχος (άνω των 100.000 κατοίκων ) από 5.270 σε 4.500

Ο δήμαρχος (20.000 με 100.000 κατοίκων) από 4.216 σε 3.600

Ο δήμαρχος (κάτω των 20.000 κατοίκων) από 3.160 σε 2.700

Ο αντιδήμαρχος (άνω των 100.000 κατοίκων) από 2.635 σε 2.250

Ο αντιδήμαρχος (20.000 μέχρι 100.000 κατοίκων) από 2.108 σε 1.800

Ο αντιδήμαρχος (κάτω των 20.000 κατοίκων) από 1.580 σε 1.350

Ο πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου (άνω 100.000 κατοίκων ) από 2.108 σε 1.800

Ο πρόεδρος δημοτικού συμβουλίου (20.000 με 100.000 κατοίκων) από 1.680 σε 1.440

Ο πρόεδρος δημοτικού συμβουλίου (κάτω των 20.000 κατοίκων ) από 1.260 σε 1.080

Ο ειδικός Γραμματέας υπουργείου από 4.871 σε 4.250

Α' ειδικών θέσεων από 2.785 σε 2.240

Β' ειδικών θέσεων από 2.582 σε 2.080